
IDROTTSPROFIL

Amanda Stolpe är just fyllda 19 år. Hon spelar idag innebandy med Storvreta IBK i damernas 
division 1, men började sin karriär i Almunge. Hon bor i Almunge och går sista året i gymnasiet i 
Uppsala.

Hallå där Amanda Stolpe. Hur är det med dig?
Bra. Just hemkommen från en fysträning.

Kan du berätta lite om din idrottskarriär?
Jag började spela fotboll med pojkar födda -95 i Almunge. Det var 2001 och vi var 6 år gamla.  
Tränare var Jonas Hägg och Ola Rydstrand. Där var jag med till 13 års ålder då jag bytte till ett  
damlag, Funbo/Rasbo. Några år blev det med dessa tjejer innan jag bytte till GUSK F95 där vi  
bland annat var med på Gothia Cup.

Innebandy började jag med vid 10 års ålder. Det var med fotbollslaget som spelade  
innebandy under vintern. Jag var med där 2 år innan det blev Almunges flickor -93 lag. Tränare  
var Claes Hellberg och Håkan Aldén. Detta lag blev sedan Almunges Damlag i innebandy och gick  
från division 4 till division 2 på tre säsonger. Sedan lades tyvärr laget ner och jag fortsatte till  
Storvreta IBK där jag nu spelar min andra säsong.

Ditt bästa idrottsminne?
Det måste bli SM segern i innebandy med F15 Upplandslaget i Linköping 2010.
(Amanda var då ett år yngre än de andra och för övrigt var hon med och vann SM en gång till med 
F17 och Upplandslaget, red anm.)

Hur mycket tränar du?
Jag tränar 3-4 gånger per vecka och sedan tillkommer matcherna som spelas över hela Sverige  
norr om Uppsala.

Vad har du för framtidsdrömmar?
Jag vill givetvis spela på och förhoppningsvis kunna spela i SSL så småningom.

Vi tackar för denna pratstund och önskar dig lycka till!

Redaktören minns ju Amanda från liten ålder. Varje gång man kom hem till familjen Stolpe stod  
Amanda i hallen med en innebandyklubba, skjutande, passande, jonglerande. Väggarna hos  
familjen bar tydliga spår av innebandybollar.


